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SKRAĆENI ZAPISNIK 
sa 6. sjednice Gradskog vijeća Grada Pule 

održane u srijedu, 06.10.2021. godine u 
„Dvorani Pula“ Fakulteta ekonomije i turizma, 

Pula, Preradovićeva br. 1 
 
 
 
Sjednicu je u 17,00 sati otvorila DUŠICA RADOJČIĆ (Možemo!) koja je sjednici i 
predsjedavala.  
 
Poštovane vijećnice i vijećnici dobar dan – egrege consiglere e consiglieri buon giorno, 
otvaram 6. sjednicu Gradskog vijeća Grada Pule. 
 
Vijećnik Siniša Gordić predao je liječničku potvrdu da je oslobođen od obveze nošenja 
zaštitne maske. 
 
Prelazimo na utvrđivanje kvoruma 
Red 

br. 

VIJEĆNIK LISTA PRIMJEDBA 

 

1.  DUŠANKO BABIĆ NL Filipa Zoričića F.Zoričić-mir. mandata 

2. SELMA IBRIŠAGIĆ NL Filipa Zoričića I.Močenić-mir. mandata 

3. KRISTIJAN BITERI NL Filipa Zoričića  

4. IVANA MOHOROVIĆ  NL Filipa Zoričića  

5. DUŠICA RADOJČIĆ MOŽEMO-NL-ORaH  

6. MIHA PAUS MOŽEMO-NL-ORaH  

7. NOEL MIRKOVIĆ MOŽEMO-NL-ORaH  

8. ANA FONOVIĆ MOŽEMO-NL-ORaH  

9. SANJA RADOLOVIĆ SDP  

10. IGOR BELAS SDP  

11. SINIŠA GORDIĆ SDP  

12. ELENA PUH BELCI IDS-ISU-ZELENI  

13. MIODRAG ČERINA IDS-ISU-ZELENI  

14. JADRANKA ČERNJUL IDS-ISU-ZELENI  

15. ARDEMIO ZIMOLO IDS-ISU-ZELENI  

16. MASSIMO BRAJUHA IDS-ISU-ZELENI  

17. MARIN LEROTIĆ IDS-ISU-ZELENI  

18. MONICA DEROCCHI IDS-ISU-ZELENI  

19.  MARIJA MARKOVIĆ-NIKOLOVSKI IDS-ISU-ZELENI  

20. MIRKO JURKIĆ HDZ  

21. SEAN SOLDATIĆ HDZ  

 
Slijedom prijave prisutnosti u sustav eGlasanja i evidencijskih listića, utvrđujem da je na  
6. sjednici prisutno 20 vijećnika, od ukupno 21 vijećnika, te da Gradsko vijeće može 
pravovaljano odlučivati, a dolaskom Sanje Radolović tijekom vijećničkih pitanja prisutan je 
21 vijećnik. 
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POZDRAVLJAM: 
- gosp. Filipa Zoričića GRADONAČELNIKA GRADA PULE 
- gđu. Ivonu Močenić i gosp. Bruna Cergnula, ZAMJENIKE GRADONAČELNIKA 
- PROČELNIKE upravnih tijela Grada  
- DIREKTORE TRGOVAČKIH DRUŠTAVA  
- RAVNATELJE JAVNIH USTANOVA  
- predstavnike MEDIJA 
- gđu. Lorenu Benčić – simultanog prevoditelja na znakovni jezik  
- sve GLEDATELJE koji nas prate putem TV Nove ili uživo putem „live streaming-a“ na  
  mrežnim stranicama Grada Pule  
- i ostale GOSTE  
 
OSTALI PRISUTNI: 
LOVORKA HAJDIĆ GOLJA, zamjenica pročelnice UO za lokalnu samoupravu 
EVA BARBIR, voditelj Odsjeka za poslove Gradskog vijeća i Gradonačelnika 
ANJA ADEMI, p.o.pročelnica UO za lokalnu samoupravu 
VESNA SAJIĆ, p.o. pročelnica Upravnog odjela za financije i gospodarstvo 
INGRID BULIAN, p.o.pročelnica UO prostorno planiranje i zaštitu okoliša 
DIJANA AŽIĆ p.o. pročelnica UO komunalni sustav i upravljanje imovinom 
MARTINA ŠAJINA, pomoćnica pročelnice UO komunalni sustav i imovinu 
MIRNA RADOLOVIĆ,  pomoćnica pročelnice UO komunalni sustav i imovinu 
ELVIRA KRIZMANIĆ MARJANOVIĆ, p.o. pročelnica UO za društvene djelatnosti i mlade 
LENA RADUNIĆ, p.o.pročelnica UO za kulturu i razvoj civilnog društva 
NEBOJŠA NIKOLIĆ, p.o. pročelnik Službe za zastupanje Grada 
SLAVICA JELOVAC, p.o. pročelnica UO za opću upravu i mjesnu samoupravu 
MIRNA MOŠNJA, protokol 
VANJA JUHAS, informatičar 
DRAŽEN STEPANOV, informatičar 
GORAN KLIMOV, eGlasanje 
DAMIR KALOGJERA, Covid redar 
TATJANA SERGO, spremačica 
ALEKSANDAR MATIĆ, direktor Castrum Pula 97 d.o.o. 
VJEKOSLAV JOZANOVIĆ, direktor, FRATARSKI d.o.o.  
FABIO GIACOMETTI, direktor, Kaštijun d.o.o. Pula 
DALIBOR SULJEVIĆ, direktor, Luka Pula d.o.o. 
DARKO BURŠIČ, direktor, Monte Giro d.o.o.  
DEAN KOCIJANČIĆ, direktor, Plinara d.o.o. 
IGOR VLAŠIĆ, zamjenik direktora Pula Herculanea d.o.o. i Pragrande d.o.o. 
BRANISLAV BOJANIĆ, direktor, Pula Parking d.o.o. 
IGOR ŠKATAR, direktor, Pulapromet d.o.o. 
SAMUEL SMAILBAŠIĆ, direktor, Pula Sport d.o.o. (opr.odsutan) 
RENATO PERC, direktor, Tržnica d.o.o. 
DEAN STARČIĆ, direktor, Vodovod Pula d.o.o. 
MARIZA KOVAČEVIĆ, ravnateljica, Dječji vrtić Pula  
SANJA SUBOTIĆ, ravnateljica, Dječji vrtića Mali svijet (odsutna) 
TAMARA BRUSSICH, ravnateljica, DV–SI Rin Tin Tin Pula-Pola 
LORETTA MOROZIN, ravnateljica, Dnevni centar za rehabilitaciju Veruda 
NELA NAČINOVIĆ, ravnateljica, Gradska knjižnica i čitaonica Pula 
GORDANA JEROMELA KAIĆ, ravnateljica, INK–Gradsko kazalište Pula 
GORDANA RESTOVIĆ, ravnateljica, Pula Film Festival 
ALEKSEJ MIŠAN, ravnatelj, Pučko otvoreno učilište 
IVICA ROJNIĆ, zapovjednika Javne vatrogasne postrojbe Pula (opr.odsutan) 
LORENA BENČIĆ, simultani prevoditelj na znakovni jezik 
 
Obavještavam vas da smo radi postizanja kvalitete rada vijećnika u obnašanju dužnosti 
organizirali sa Udrugom gradova obuku za vijećnike koja će se provesti dana 22. i 23. 
listopada 2021. godine te se nadamo da ćete sudjelovati u velikom broju.  
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PRELAZIMO NA UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA:  
Poziv s materijalima za 6. sjednicu Gradskog vijeća vezane uz rebalans dostavljeni su 
vijećnicima dana 24. rujna 2021. godine, sukladno roku iz članka 51.st.3 Poslovnika 10 dana 
prije održavanja sjednice. 
Dana 27. rujna 2021. godine dostavili smo vam materijale za preostale točke dnevnog reda. 
Dana 30. rujna 2021. godine dostavljena vam je izmjena dnevnog reda kojom je predloženo: 
da se sa dnevnog reda izostavi točka:  
- Donošenje Odluke o izradi Strategije razvoja urbanog područja Pula za razdoblje 2021.-
2027. godine te da se dnevni red dopuni sa točkama: 
- Donošenje Odluke o prijedlogu kandidatkinja i kandidata za članove Upravnog vijeća 
Dječjeg vrtića “Mali svijet” Pula  
- Donošenje Odluke o razrješenju (Davor Baljak) i imenovanju (Frane Milat) člana Odbora za 
razvoj  
 
Prijedlozi akata i materijali za 6. sjednicu dostupni su na tabletu i web stranici Grada Pule.  
 
Vijećnicima je na znanje dostavljeno: 
- dana 04.listopada 2021. Izvješće Gradonačelnika o korištenju sredstava Proračunske zalihe 
Proračuna Grada Pule za mjesec rujan 2021. godine sukladno članku 57. stavka 3. Zakona o 
proračunu. 
 
Prijedloge akata za ovu sjednicu razmatrali su i dostavili svoja izvješća nadležna radna tijela: 
Odbor za izbor i imenovanja, Odbor za društvene djelatnosti, Odbor za Statut i druge opće 
akte, Odbor za plan i financije i Odbor za prostorno uređenje.  
 
Budući da nisam zaprimila drugi prijedlog za izmjenu i dopunu dnevnog reda stavlja na 
glasanje DNEVNI RED 6. sjednice Gradskog vijeća kako je predložen 30.09.2021. sa 9. 
točaka dnevnog reda te utvrđuje da je 

 
 

Vijeće s 20 glasova “ZA” i bez glasova “PROTIV” usvojilo predloženi dnevni red 6. 
sjednice Gradskog vijeća 

 
 

 
D N E V N I R E D    

 

1. Vijećnička pitanja 

2. Usvajanje Skraćenog zapisnika sa 5. sjednice Gradskog vijeća od 22.09.2021. godine 
3. Donošenje: 
3.1. I. Izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture za 2021. godinu 
3.2. I. Izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2021. godinu 
3.3. Zaključka o izmjenama i dopunama Zaključka o usvajanju Programa javnih potreba   

      društvenih djelatnosti Grada Pule za 2021. godinu 
3.4. Zaključka o izmjeni Zaključka o usvajanju Programa javnih potreba u kulturi za 2021.   

godinu 
4. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o raspodjeli rezultata za 2020. 

godinu  
5. Donošenje: 
5.1. Izmjena i dopuna Proračuna Grada Pule za 2021. godinu 
5.2. Odluke o izmjenama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Pule za 2021. godinu 
6. Donošenje: 
6.1. Odluke o prijedlogu kandidata za članove Nadzornog odbora trgovačkog društva 

Kaštijun d.o.o. 
6.2. Odluke o prijedlogu kandidata za članove Nadzornog odbora trgovačkog društva Pula 

Herculanea d.o.o. 
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7. Donošenje Odluke o prijedlogu kandidatkinja i kandidata za članove Upravnog vijeća 
Dječjeg vrtića “Mali svijet” Pula 

8. Donošenje Zaključka o utvrđivanju osnovnih programskih i financijskih okvira Istarskog 
narodnog kazališta - Gradskog kazališta Pula za razdoblje 2023. - 2026. godine 

9. Donošenje Odluke o razrješenju (Davor Baljak) i imenovanju (Frane Milat) člana Odbora 
za razvoj  

 
 
 
AD - 1.  VIJEĆNIČKA PITANJA 

 
 
Na 5. sjednici nisu stigli postaviti vijećnička pitanja vijećnici koji danas imaju prednost:  

SELMA IBRIŠAGIĆ 
ARDEMIO ZIMOLO 
ANA FONOVIĆ 
JADRANKA ČERNJUL 
KRISTIJAN BITERI 
SINIŠA GORDIĆ 
DUŠICA RADOJČIĆ 
NOEL MIRKOVIĆ 
IGOR BELAS 

 
 
SELMA IBRIŠAGIĆ 

U kratkom uvodu želim reći da smo svi mi ovdje korisnici proračunskog novca, javnog novca 
poreznih obveznika, naših sugrađana. Neki primaju simbolične naknade, a neki i ne baš 
simbolične plaće. Svi mi gradski vijećnici, ravnateljice i ravnatelji i direktori trgovačkih 
društava, voljela bih da shvatimo da svi mi nismo sami sebi svrha, već javni servis građana. 
Prilažem fotografiju s glavnom gradskom tržnicom sa štandovima koji se nalaze s bočnih 
strana zgrade. Tvrdim kako su Austrougari pustili divnu zgradu u nasljeđe, a ovo na 
fotografijama je ono što mi puštamo u nasljeđe. Imala sam priliku biti u društvu župana jedne 
sjeverne hrvatske županije pa kada smo dolazili sa gornje strane parkinga rekao je: "Ajme 
majko, ovo je vaša gradska tržnica, pa što to malo ne sredite?" 
Prvo pitanje upućuje direktoru tržnice: postoji li neka ideja, projekt, plan, vizija bilo kakvog 
razvoja s obzirom da se radi o uskom centru grada, a vidimo kako to izgleda. 
Drugo pitanje upućuje pročelnici Bulian: što je s robnom kućom. 
 
RENATO PERC 

Hvala na pitanju. Imali smo sreće da smo našli jednog zainteresiranog našeg zakupca koji je 
preuredio sav prostor, to je kafić Milan koji je o svom trošku lokaciju tamo sredio. Problem 
je što smo raspisali natječaj i raspisati ćemo ga ponovno za još jedan objekt s razbijenom 
tendom. Ispred tog objekta smo dobili isto tako interesantne zakupce, to su vam pršutarna 
Jelenić i sir Latus. Intencija bi nam bila da na taj način uredimo i sve ostale prostore. 
Trebamo naći zainteresirane zakupce koji su voljni doći na tržnicu. Što se tiče ostalih 
planova, imamo plan za preuređenje kata tržnice, ali o tome ćemo razgovarati sljedećih 
godinu-dvije. Svjestan sam onog što ste slikali, trenutno je to tako, onaj jedan objekt je 
zakupac otkazao zakup i mi ćemo raspisati natječaj. Pokušavamo naći nekoga tko bi došao 
upravo na ono mjesto s autohtonim istarskim proizvodima da zaokružimo cjelinu, odnosno da 
tamo budu neki dućani s našim proizvodima, da budu interesantni građanima pa i našim 
gostima koji dolaze u Pulu.  
 
SELMA IBRIŠAGIĆ  
Postoji li način da se tende izjednače ili skinu? 
 
RENATO PERC 

Mi smo tražili bivšeg zakupca da makne onu tendu koja je pokidana, poderana i upravo 
mislim da smo danas ili jučer rekli da ili će to on skinuti ili ćemo mi to o njihovom trošku 
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morati maknuti jer stvarno izgleda nikako. Vrlo skoro ćemo to promijeniti, malo je 
problematično, to sam i naslijedio. Tamo su bili zakupci, svaki zakupac je imao neku svoju 
politiku. Pokušali smo ih nekako natjerati da standardiziramo tende, boje, to je sad tako, 
promijenit ćemo u svakom slučaju. 
 
INGRID BULIAN 

Zgrada robne kuće se nadovezuje na temu tržnice te da ona nije reprezentativna iz razloga što 
nema nikakvih sadržaja u njoj, a njen okoliš je prilično zapušten upravo zbog toga što nitko u 
njoj "ne živi". Početkom rujna je na inicijativu gradonačelnika organiziran sastanak s novim 
vlasnikom, g. Đorđevićem, da bi se započela tema kakvi su planovi, da li se išta planira 
poduzeti da se okoliš sredi. Tom prilikom je vlasnik iznio aktivnosti koje je do sada poduzeo 
i što planira poduzeti u nekom narednom periodu, a to se odnosi da će se već tijekom 
studenog ove godine krenuti u čišćenje kako bi se prvi dojam anulirao, a nakon toga uvesti 
nove sadržaje ili revitalizirati sadržaje: ugostiteljski, trgovinski i razni drugi. U toj priči je 
namjera da se u okviru podruma, najdonjeg dijela etaže zgrade, realizira javno parkiralište s 
kapacitetom od 150 javnih parkirnih mjesta. Planira se urediti okolni prostor da bi se on 
pretvorio u javni urbani prostor namijenjen svim građanima. Možemo biti zadovoljni da se 
pokazao interes i da su se pokrenule neke aktivnosti. Vidjet ćemo koliko je to izvjesno i 
koliko će se pokazati da će se već u studenom krenuti s čišćenjem. Mi ćemo, kao Grad, 
pružiti podršku ishodovanjem raznih dozvola i bilo kakve druge aktivnosti koje su nama date 
na raspolaganje. 
 
FILIP ZORIČIĆ 

Referira se na oba pitanja. Tržnica ne izgleda dobro, imamo najljepšu zgradu tržnice 
zasigurno na Mediteranu. Dio iza kafe bara Milan i taj uopće ne treba tamo biti, po meni, jer 
to izgleda derutno i nikako. Treba razgovarati s tim poslodavcima, također dio uz robnu kuću 
gdje nisu ujednačeni štandovi, također treba srediti tako da ćemo napraviti plan i vidjeti na 
koji način i kada da to paralelno prati i obnovu robne kuće. Mi smo zvali novog vlasnika na 
razgovor, on je obećao u studenom mjesecu očistiti okolni prostor, jer smo ga zapravo 
upozorili da to nije primjereno održavanje prostora. A obećao je da će do rujna otvoriti robnu 
kuću koja će sadržavati ne samo parking, nego i slow-food prostor u prizemlju, dvije robne 
kvalitetne europske marke kao trgovine, kabare i restoran do kraja robne kuće. Tako da mi, za 
taj jedinstven prostor, trbuh grada koji mora zaista lijepo, zapravo ljepše izgledati nego što je, 
najprije čišćenja i obnove, moramo sami pokrenuti. 
 
ARDEMIO ZIMOLO 

Prije nego počnem postavljati pitanje zamjeniku gradonačelnika Brunu Cergnulu želim samo 
zahvaliti Ministarstvu kulture Republike Hrvatske što je dijalekt „Istra Veneto“ upisao u 
registar kulturne baštine Hrvatske. To je pitanje svih građana našeg poluotoka.  
Prvo pitanje je za zamjenika gradonačelnika Brunu Cergnula: molim vas da li mi možete reći 
u ova tri i pol mjeseca koji je vaš doprinos za dvojezičnost u Istri glede talijanske manjine u 
Puli. Ne smijemo zaboraviti da dvojezičnost nije na razini koja bi trebala biti. Ono što sam u 
kontaktu sa građanima talijanske manjine u Puli utvrdio ukazuje na to da je dvojezičnost u 
posljednje vrijeme u Puli pomalo u podrumu. Zamolio bih da se učini korak više da se to 
unaprijedi jer, kako kažem, dvojezičnost je jedno bogatstvo za „Istra Veneto“.  
Drugo pitanje za predsjednicu Gradskog vijeća Dušicu Radojčić: prije nego što postavim 
pitanje, nameće se teza da je ovaj licemjerni model izbora članova nadzornih odbora, koji 
možemo tako nazvati, akt apsurda jer to i jest. Uz očiti bijeg od odgovornosti u koje se 
dovelo građane te u svojoj vratolomiji transparentnosti koji uporno pokušavate plasirati, 
zapetljali ste se već u startu sa članovima koji su već unaprijed bili poznati. Da li je bilo 
potrebno trošiti javni novac građana Pule za objavu u dnevnom tisku, kad je vaš izbor već 
unaprijed poznat, a da napomenem da po mojim saznanjima bit će još puno natječaja koji će 
se morati ponoviti.  
 
BRUNO CERGNUL 

Ja mogu samo konstatirati da gospodin Zimolo ima pravo kako je talijanski jezik u Puli malo 
zastupljen. Ovdje sam 100 dana, ali našao sam devastirajuću situaciju. Poduzeo sam neke 
korake da dam na važnosti dvojezičnosti talijanskog jezika u Puli. U ovom slučaju 
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prezentiram da je Odbor talijanske manjine Istarske županije napravio jedan pregled, analizu 
o tome kako stoji talijanski jezik u Istri, sa naglaskom na Pulu. Rezultat je razočaravajući, 
kao što sam prije rekao, jer nekad, sjećam se, Pula je bila na vrhu s dvojezičnošću i u 
poštivanju talijanskog jezika. U ovom pregledu koji su napravili poznati stručnjaci, Pula je 
među posljednjima mjestima u Istri što se tiče dvojezičnosti. Teško je i nemoguće napraviti 
promjenu i donijeti rješenje u 100 dana. Radim na tome i pratim, ali nitko ne može reagirati 
na svako pismeno koje izađe iz uprave, svaki plakat koji dođe u grad. Trebamo napraviti 
sistem s kojim možemo sankcionirati i predvidjeti sve mogućnosti. Svatko tko djeluje u 
gradskoj upravi Pule trebao bi znati kako se treba odnositi. To je moj projekt na kojem radi, 
ali nije još gotov. 
 
DUŠICA RADOJČIĆ 

Mi smo zaista naročito zadovoljni načinom na koji se vrši izbor za članove nadzornih odbora 
i upravnih vijeća javnih ustanova. Pitanje je bilo za nadzorne odbore trgovačkih poduzeća i 
zaista mi je žao što prethodna vlast nije koristila taj mehanizam uključivanja građana i struke 
u nadzor nad trgovačkim poduzećima. Dosadašnja praksa je bila da je bilo moguće da jedan 
član neke stranke bude i deset puta član nekog nadzornog odbora. Mi smo tu mogućnost 
isključili i dopustili da jedna osoba može biti član samo jednog nadzornog odbora, a s druge 
strane ovaj javni natječaj je bio postavljen na zdravim kriterijima. Najprije smo donijeli 
odluku o kriterijima za taj natječaj, a zatim smo taj natječaj i proveli. Na natječaj se javilo 
preko 200 osoba s kojima su u tijeku razgovori. Razgovore smo završili za dva nadzorna 
odbora i odabrali smo stručnjake prema odredbama samih poslovnika koji su još uvijek 
važeći tih nadzornih odbora poštujući da se izaberu ljudi koji imaju struku s područja 
ekonomija i da to bude neka tehnička struka koja je u nekoj vezi s djelatnošću tog trgovačkog 
društva. Imena su već objavljena u javnosti, vjerojatno se referirate na izabranu članicu 
nadzornog odbora Koviljku Aškić čijim kvalifikacijama niti jedan drugi kandidat koji se 
prijavio ne može konkurirati. Njeno iskustvo i njeno znanje s područja gospodarenja otpadom 
je garancija da će njen rad u nadzornom odboru biti izuzetno kvalitetan. Nažalost, do sada, 
nadzorni odbori nisu izvršavali svoju zakonsku funkciju, njihova zakonska funkcija trebala je 
biti propitivanje zakonitosti rada, racionalnosti, biti u službi građana, javno objavljivati ono 
što se događa s tim poduzećima. Mi smo zapravo vidjeli da trgovačka društva imaju 
probleme koji nadzorni odbori nisu rješavali. Dakle, mi se nadamo da će izborom nezavisnih 
ljudi na koje politika ne može utjecati, što se nije događalo u prethodnom mandatu, da smo 
napravili najbolju moguću opciju. To je u skladu i s odlukom da se građani što više uključuju 
u odlučivanje budući da nama nitko nije dao mandat da odlučujemo, niti smo to u svojim 
izbornim programima, kao ni vi, postavili apsolutno sva pitanja koja treba rješavati u ovom 
društvu, ovom gradu. Dakle, ima pitanja za koje se građane mora pitati, i nema boljeg načina 
od toga da se pita građane. Nema boljeg načina da se shvati što je u javnom interesu, a da o 
tome se izraze oni koji predstavljaju taj javni interes. Dakle, ne vidim niti jedan promašaj u 
ovom načinu na koji smo birali članove nadzornih odbora trgovačkih društava. 
 
ARDEMIO ZIMOLO 

Gospodine Bruno, slušao sam dobro što ste rekli, ali to nije problem kojem treba pristupiti 
danas, nego jučer, naročito sada kada dolaze plakati za Novu godinu. Gdje je naša 
dvojezičnost? Nigdje. Mada naš Statut kaže puno stvari o talijanskoj manjini u Puli. Niti 
jedna partija nije imala četiri vijećnika talijanske manjine. Nikada ih nije bilo u Gradu Puli. 
To je bogatstvo koje moramo održavati. Za predsjednicu Gradskog vijeća, moj je dojam da 
izgleda da prije vas nije postojala nikakva politika, nikakav transparentnost, dobra volja i da 
su svi bili nesposobni, da su gledali svoj interes i da su svi išli na manjade, ma nije baš tako 
bilo. Ipak su bili časni ljudi, ipak su bili obrazovani ljudi, ipak su bili su ljudi koji su dali 
doprinos tom trgovačkom društvu i ustanovama. Nemojte zaboraviti da niti jednu riječ u ovih 
sto i toliko dana nisam čuo pozitivno za sve ono što je bilo prije. Danas ćemo imati priliku za 
rebalans proračuna pa ćete vidjeti koliko je bilo dobroga u proračunu što je bio napravljen, 
što je bilo govoreno da je izborni, nije tako, ali otom potom. 
 
BRUNO CERGNUL 

Rekao sam ono što sam rekao. Nisam bio nikada u politici sve do kraja svibnja, ali se divim 
gospodinu Zimolu što je bio dio politike Grada Pule već nekoliko mandata, ne znam koliko 
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godina. Mislim da bi on trebao sam sebi postaviti pitanje što je bilo postignuto u to vrijeme. 
Ne želim da moja politika osveti neke stvari iz prošlosti. Ne imenujem osobe iz prošlosti, ali 
pustite me da radim i sudite ćete mi u budućnosti. Mandat traje četiri godine pa će se vidjeti. 
Tko prati novine, radio i televiziju percipirat će što sam napravio za ovaj grad.  
 
ANA FONOVIĆ 

Prvo pitanje za direktora Kaštijuna, a to je da stanovnike Pule i Općine Medulin zanima 
jedno pitanje: što se kratkoročno, a što se dugoročno poduzima da se spriječi smrad s 
Kaštijuna i što imate u planu poduzeti do idućeg ljeta? Napomenula bih da je u posljednjem 
razdoblju bilo ponovno prigovora na smrad. 
Drugo pitanje je za pročelnicu Upravnog odjela za društvene djelatnosti gđu. Krizmanić 
Marjanović, a pitanje se odnosi na Pučko otvoreno učilište i školu Kaštanjer budući da je na 
proteklim sjednicama Gradskog vijeća u dva navrata spomenuto da će se učionice Pučkog 
otvorenog učilišta koristiti za odvijanje nastave za Osnovnu školu Kaštanjer pa me zanima u 
kojoj je trenutnoj fazi navedeni prijedlog te udovoljavaju li učionice Pučkog otvorenog 
učilišta potrebnim sigurnosnim i pedagoškim standardima potrebnim za osnovnu školu. 
 
FABIO GIACOMETTI 

U rujnu, po mojim saznanjima, došlo je do četiri prekoračenja, osjećaja neugodnih mirisa, u 
dva navrata po dva dana. Oba se slučaja vežu sa neugodnim mirisima sa samog odlagališta. 
Proces Kaštijuna stvara tri frakcije, jedno je voda koja se obrađuje i koristi, drugo je gorivo iz 
otpada koja se balira, a treće je ostatak koji se deponira. Jedini način da se spriječi smrad sa 
odlagališta je kad idemo kući da bude sve pokriveno. U ta četiri dana nije se to dogodilo. 
Prva dva dana jer smo radili do kasno i nije se stiglo, a ovaj zadnji slučaj radi toga što je 
došlo do kvara drobilice i nismo imali materijal za prekrivku. Što se tiče samog stvaranja 
neugodnog mirisa sa odlagališta, intenzivno radimo na pražnjenju vode i očekujem da 
tijekom ovog mjeseca se to završi tako da neće biti tako žestoke reakcije i stvaranja plina. U 
dogovoru smo s tvrtkom za nabavku jalovine tako da ne može doći do toga da zbog kvara 
drobilice ili bilo kojeg drugog uređaja da se ne uspije pokrivati isto tako ćemo one lule koje 
se vide, gdje su pak odzrake, ćemo zatvoriti tijekom sljedećih petnaestak dana tako da ćemo 
interventno riješiti do kraja ovog mjeseca. Što se tiče daljnjih aktivnosti, poduzet ćemo sve da 
ne dođe do prodora vode u odlagalištu i to je tehnološki relativno jednostavna priča, jedino 
što to ima svoju cijenu, a drugo, već smo plasirali upite, za dodatno pokrivanje sa kolerapom 
još trećinu odlagališta. Do proljeća moramo smanjiti još na trećinu aktivnu površinu 
odlagališta. To što ćemo napraviti imat će funkciju, ali ne u potpunosti ukoliko ne smanjimo 
količinu bio otpada tijekom ljeta. Učiniti ćemo sve da se postrojenje 1.5. dočeka u top formi 
za 2200 tona tjedno, a preko toga morat će zajednica nešto poduzeti da se onih razlika od 
2200 do 2900 drugačije zbrine.  
 
KRIZMANIĆ MARJANOVIĆ 

Kao što znate, dvije škole u Puli, Osnovna škola Kaštanjer i Osnovna škola Šijana, još uvijek 
idu u dvije smjene, sve ostale osnovne škole pohađaju nastavu u jednoj smjeni. Ono što je 
želja roditelja preostale dvije škole je to da obje škole idu u jednoj smjeni. Razumijemo 
potrebe tih roditelja. Stoga smo išli smo u prijelazno kompromisno rješenje. Znate i sami, već 
godinama se govori o tome da usprkos brojnim dopisima nadležnom Ministarstvu, traži se da 
se čestica, koja je zapravo jedan kamen spoticanja zbog čega se do sada nije mogla proširiti 
škola Kaštanjer, prepiše Gradu Puli. Nedavno je i gradonačelnik bio u nadležnom 
ministarstvu upravo da bi lobirao da se ta ista čestica za dobrobit učenika te škole daruje 
Gradu da bi se moglo pristupiti proširenju/dogradnji te škole. U zgradi Pučkog otvorenog 
učilišta trenutno pohađaju školu učenici srednje medicinske škole. Očekujemo da bi do kraja 
prvog polugodišta učenici srednje medicinske škole mogli priječi u novoizgrađenu 
medicinsku školu i nakon što učenici izađu iz Pučkog otvorenog učilišta pristupit će se 
renoviranju tog dijela, zidovi, podovi, da budu ti prostori sigurni i da dio učenika škole pređe 
u taj objekt sve do onog trenutka dok se ne omogući dogradnja škole Kaštanjer. Vjerujem da 
vas muči odvojenost dijela učenika od matičnog dijela objekta, međutim, to nije velika 
udaljenost. Roditelji će dovoditi svoju djecu u taj objekt i dolaziti po njih u taj objekt. 
Organizirat će se dostava marende tamo, a naravno, škola treba i organizirati i nekakvu 
nastavu što se tiče tjelesnog odgoja. U blizini je isto tako igralište od Giusepine Martinuzzi. 
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Nije savršeno. Savršeno bi bilo da se prema državnim pedagoškim standardima dogradi ta 
škola, što će se, nadam se, uskoro i dogoditi.  
 
JADRANKA ČERNJUL 

Prvo pitanje za pročelnicu Ažić: molim vas da mi kažete kada će se građanima Grada Pule 
omogućiti selektivno odlaganje otpada kada će se krenuti nabaviti posude ili spremnici za 
selektivni bio otpad, oni smeđi spremnici? 
Drugo pitanje pročelnici Bulian: čitali smo ovo ljeto članke o velikom interesu turista i 
sugrađana koji su posjetili naš projekt Zerostrasse i lift na Kaštelu. Možete li nam nešto više 
reći o samom konceptu i financijskoj konstrukciji projekta. Žao mi je da ova nova vlast nije 
upriličila svečanost povodom otvaranja ovako značajnog projekta koji valorizira kulturnu 
baštinu i starogradsku jezgru. Moramo priznati da pogled na arheološki muzej i na 
Zerostrasse koji je u centru gradu, oduzima dah, barem meni. 
 
INGRID BULIAN 

Što se tiče napretka vezano uz selektivno odvajanje otpada provode se aktivnosti kako bi se 
preispitalo koji je najoptimalniji način rješavanja tih problema i vezano za daljnju postavu tih 
polu podzemnih spremnika koje smo počeli postavljati, gdje bi se oni nastavili postavljati, da 
bi se to pojednostavilo i da bi došli do cilja koji vodi prema najvećem postotku odvajanju. U 
pogledu upravo tog bio otpada planira se u sljedećoj godini uspostaviti jedan novi pilot 
projekt da vidimo kako će funkcionirati na sustavu tih polu podzemnih spremnika gdje bi se 
ili dopunili novim spremnikom ili bi se zapravo dodao novi spremnik koji bi prikupio takav 
otpad. To nije tako jednostavno riješiti, treba vidjeti prvo kako će se to uspostaviti, gdje će se 
odvoditi i kako će se obrađivati, tako da mogu reći da radimo na tome da se uspostavi sustav, 
a da ćemo rezultate vidjeti kroz neko vrijeme. 
Što se tiče projekta kaštela - taj projekt je još uvijek u fazi razvoja, odnosno u fazi dovršenja. 
Za sada je, slikovito se izražavam, završena faza hardwera, oni građevinski radovi koji su bili 
radovi za koji je bio zadužen Grad Pula, probijen je tunel, ugrađen je lift, renoviran sanitarni 
čvor, uređen prostor za organiziranje izložbe i prostor za ugostiteljski objekt. Lift je završen u 
najbolje vrijeme, završen je pred samu sezonu pa je on i puštan u probni rad. Igrom slučaja 6. 
8. je pušten na probni rad, na dva mjeseca, danas je baš dva mjeseca, završen je taj probni 
rad, a poanta je da se vidi kako to funkcionira i pokazalo se vrlo uspješno i dobro funkcionira 
i veliki broj posjetitelja je zabilježen. U tom projektu je Grad Pula nositelj, ali ima i partnere, 
Pomorski povijesni muzeje i Turističku zajednicu. Da bi se cijela priča zaokružila je dio priče 
koji sada slijedi software. Pomorski muzej radi na organizaciju izložbe, a Turistička 
zajednica na promociji cijelog projekta. To bi bilo zaokruživanje te jedne cjeline. 
Organizacija izložbe kao završni čin cijele te aktivnosti se planira dovršiti početkom sljedeće 
godine, odnosno do noći muzeja kada bi bilo prigodno da bi se ona isprezentirala, a sada će 
krenuti aktivnosti promocije gdje će se sve ono što je sada napravljeno ispromovirati na 
odgovarajući način i planirati neke nove aktivnosti da bi taj Kaštel zaživio u svom punom 
svjetlu. Taj projekt se financira u sklopu ITU mehanizma sveukupne vrijednosti 23 milijuna 
kuna, 9 milijuna sufinancira se iz ITU mehanizma, a podijeljen je na tri partnera, na Grad 
Pulu otpada oko 5,5 milijuna kuna, oko 2,6 milijuna kuna otpada na muzej, a ostatak do 9 
milijuna kuna na turističku zajednicu, a ostalo je iz proračunskih sredstava. Projekt koji ima i 
direktne i indirektne benefite. Utjecati će na veću posjećenost muzeju i da će više ljudi doći 
gore jer je olakšan pristup našoj utvrditi, i utjecati će i na oživljavanje i uspona i utjecati će na 
veću živost u samom centru grada. 
 
FILIP ZORIČIĆ 

Referirao bih se na promociju lifta i cijelog projekta. 16. lipnja započela je rekonstrukcija 
malog rimskog kazališta i tada smo u medijima govorili na prezentaciji o tom projektu kojeg 
ste vi naveli. Moram vas podsjetiti da je u medijima i državnim i lokalnim bilo riječi o liftu 
24.srpnja, 6.kolovoza, 8.kolovoza i 11.kolovoza. Osobno sam rekao tada da nisam htio 
osobno otvarati to jer cijeli kompleks nije do kraja završen, a već je ceremonijalno najavljen i 
bilo je nekoliko puta u medijima. Ono što je dobro i što ste vi lijepo rekli je da je to nešto 
fantastično što se događa. Mi ćemo dogodine financirat i šetnicu i stube koje će biti dio 
cijelog tog pristupa cijelom prostoru Kaštela. To je jedan novi lijepi dio grada koji će nas još 
više obogatiti i kao što je gospodin Zimolo rekao da mi nismo rekli da su bile neke dobre 
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stvari, dapače, prođite stare snimke sjednice pa ćete vidjeti da smo rekli da sve ono što je 
dobro da nastavljamo, a sve što nije da mijenjamo. Dapače, ovo je još jedna lijepa pulska 
priča koju nastavljamo ne samo kao grad nego i u suradnji s institucijama. Ono što je lijepo, 
što nam je zajedničko to moramo svi hvaliti i hvaliti se time po svijetu jer Pula je po tom 
prepoznatljiva.  
 
JADRANKA ČERNJUL 

Zahvaljujem se pročelnicama i gradonačelniku na odgovoru. Drago mi je čuti da se radi u 
budućnosti za zbrinjavanje i bio otpada. Znam da je to problem jer smo vijećnici u starom 
sazivu jako dobro upoznati i da neće biti lako realizirati. Bio otpad zapravo najviše doprinosi 
neugodnim mirisima. Građani su malo zbunjeni. Bilo je u predizbornoj kampanji i sada da će 
se ukinuti financiranje tih podzemnih kontejnera ili spremnika i mnogi me pitaju kada će se 
zatvoriti Kaštijun.  
Drago mi je gradonačelniče da je taj dio grada zbilja prekrasan i što ste najavili da ćete 
dovršiti stubišta i to malo rimsko kazalište se uređuje i da će se to povezati i s onim dijelom 
kod amfiteatra što se uredilo ono prvi dio prema crkvi Sv. Antona, nadam se da će se urediti i 
onaj drugi dio stubišta, tako da će sve to dobiti jedan lijepi okoliš. 
 
KRISTIJAN BITERI 

Prvo pitanje za pročelnicu Elviru Krizmanić: što je sa sanacijom sportskih terena, npr. 
pomoćni nogometni teren na Drosini, atletska staza na Verudi pa malonogometno igralište na 
Verudi, pa košarkaško igralište? 
Drugo pitanje za direktora Pulasporta. Kao što znate, gore na bazenu imamo kafić koji je 
zatvoren već dvije godine od kada je zadnji zakupac napustio taj prostor. Ove godine u 
drugom mjesecu je bio natječaj sa cijenom najma od 8.415 kuna+pdv i troškovi režija 1500 
kn+pdv, i ukoliko želi zakupac uzeti i terasu od 40 m2 još par tisuća kuna pa mislim, da nije 
COVID situacije, ove cijene su kao za Trg bana Jelačića. Mislim da bi te cijene trebale biti 
puno niže s obzirom da financijska situacija u Pulasportu baš nije dobra. 
 
ELVIRA KRIZMANIĆ MARJANOVIĆ 

Intenzivno se rade planovi za sljedeću godinu i u prvom redu pomoćni teren na Drosini, onaj 
teren na kojem je umjetna trava koja je već poprilično dotrajala, planira se postavljanje nove 
trave. Na tom terenu trenira jako puno djece i mladih od ranih jutarnjih sati pa do navečer, 
tako da će nova umjetna trava doprinijeti boljim treninzima i manjoj mogućnosti eventualnih 
ozljeda zbog kvalitetnijeg terena. Što se tiče Verude, osim nogometnog kluba i drugi klubovi 
imaju svoje potrebe. Na Verudi na atletskoj stazi treniraju dva atletska kluba, jedan triatlon 
klub, nekih 300 djece trenira upravo na toj stazi i planira se obnova tartana, a također i 
zamjena gumene podloge na pomoćnim terenima. Za Patinaggio se planira i uskoro ćete 
dobiti malo opširnije planove o tome na način na koji će se obnoviti sam Patinaggio, planira 
se i razmišlja o gradnji dvorane. Gleda se da se zastupe svi klubovi koji imaju potrebu za 
treninzima i da oni objekti koji su dotrajali da se obnove. Postoji plan za Marsovo polje, koje 
bi se dogodine trebalo početi uređivati u jednu sportsko-rekreativnu zonu otvorenu za sve 
građane i klubovima. Postoji rok od 5 godina u kojem moramo privesti namjeni to područje. 
Postoje veliki planovi koji će se uskoro početi realizirati. 
 
FILIP ZORIČIĆ 

Dodao bih za sport i dio za Marsovo polje. To je prostor gdje se građani druže kako s 
obiteljima, tako i sa kućnim ljubimcima, psima. Uredit ćemo ga i revitalizirati i prilagoditi 
svim dobnim skupinama. Država je dala služnost tog prostora Gradu i samo ćemo u tom 
kontekstu koristiti taj prostor koji je predivan uz šumoviti krajolik koji je iza toga za šetnje, 
biciklističke staze i sve ono što možemo iskoristiti u tom dijelu. Obavijestio bih vas da sam 
već u dva navrata sam razgovarao sa Ministarstvom obrazovanja vezano za problem dvorane 
talijanske srednje škole, to je već jedan već stari problem, idemo k rješavanju tog problem 
pitanja vlasništva jer naši klubovi nemaju dovoljno prostora niti termina za trenirati, 
govorimo o rukometašima, sada i futbal prvoligaškoj novoj ekipi, odbojkašicama, 
odbojkašima, svim dvoranskim sportovima. Promišljamo i o dvije nove dvorane koje bismo 
trebali graditi. Izvijestit ćemo vas o tome kada konkretno krenemo sa tim projektom. 
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SINIŠA GORDIĆ  
Prvo pitanje upućuje pročelnici Marjanović: prošli put je rekla da nije imala prilike 
prezentirati kako napreduju radovi na azilu pa bi je zamolio da nas sad informira o tome. 
Drugo pitanje bi bilo upućeno pročelnici Ingrid Bulian pošto je ona bila tada u toj domeni 
raspisivanja natječaja za korištenje prostora, za dobivanje prostora u najam, konkretno, 
Udruga za zaštitu životinja mi se obratila i kažu da su bili natječaji u prvom mjesecu vezano 
za dodjelu prostora, da su se oni uredno bili javili, međutim da do danas nitko nikakav 
odgovor nije dobio. 
 
ELVIRA KRIZMANIĆ MARJANOVIĆ 

Građenje skloništa za životinje dobro napreduje. Malo dulje smo čekali na priključenje struje 
i vode, ali radovi su uspješno počeli. Vide se obrisi, temelji su napravljeni, naručen je 
materijal, cigle, prozori. Cjelokupna svota iznosa je, obzirom da su kasnili radovi, dio 
sredstava će se prebaciti u cijelu godinu za dovršetak skloništa za životinje, ali ide sve svojim 
tijekom.  
 
DIJANA AŽIĆ 

Nedavno smo donijeli odluku za poništenje javnih natječaja za dodjelu poslovnih prostora za 
udruge. Ići će se u ponovno raspisivanje javnog natječaja, no s obzirom na ponudu koja je 
bila i prijave koje smo zaprimili, uočili smo kako je potrebno nužno napraviti reviziju 
poslovnih prostora koji su ponuđeni. Nakon te revizije ćemo ponovno ići na objavu javnog 
natječaja. 
 
DUŠICA RADOJČIĆ 

Postavljam pitanje pročelnici Ažić vezano uz to što Grad Pula mora uskoro donijeti novi plan 
upravljanja pomorskim dobrom i novi plan davanja koncesije na pomorskom dobru. 
Vjerujem da se svi dobro sjećaju kako je protivljenje javnosti izazvao plan davanja pulskih 
plaža i skilifta u koncesiju i koliko se praksa informiranja i uključivanja javnosti u te procese 
mora mijenjati. Do sada su podaci povezani s koncesijama i koncesijskim odobrenjima bili 
potpuno netransparentni, što naravno nije bilo slučajno. Javnost nije bila upoznata s imenima 
nositelja koncesijskog odobrenja, njihovim brojem, trajanjem i iznosom naknade. Na 
internetskim stranicama Grada nikada se nisu objavljivali podaci o broju i vrsti aktivnih 
koncesija i odobrenja, niti o ukupnom prihodu od tih naknada pa s tom transparentnijom 
praksom treba što prije započeti. Uputili smo zahtjev za objavu tih informacija na webu 
Grada sa preciznim popisom podataka koje je potrebno objavite pa me zanima kada planirate 
objaviti na webu Grada podatke o nositeljima koncesija i odobrenja, njihovim trajanjem i 
iznosima naknade? 
Drugo pitanje za pročelnice Sajić ili Ažić: podaci o iznosu naknada za koncesiju i odobrenja 
važni su jer se upravo iz tih prihoda financira redovno upravljanje pomorskim dobrom kao 
što je npr. sanacija molova, obalnih zidova, pontoni, rukohvati, čišćenje plaća, spasilačka 
služba itd. U tu je svrhu u 2020. potrošeno 2.058.000,00 kuna. Tu je informacija koju smo 
prije dva tjedna dobili iz Upravnog odjela za financije. Taj se podatak međutim razlikuje od 
podatka navedenog u Izvještaju o izvršenju plana upravljanja pomorskim dobrom za 2020. u 
kojem stoji da je za redovno upravljanje utrošeno 3.017.000,00 kuna dok se ukupni prihod 
uopće ne spominje. Pitam od kuda ta razlika u izvještajima o rashodima, koji je iznos rashoda 
točan i zašto se u tim izvještajima ne navodi i ukupni prihod? Ti su nam podaci neophodni za 
racionalno i svrsishodno upravljanje i održavanje pomorskog dobra. Ono što sam našla i biti 
će jedna od sljedećeg točaka dnevnog reda je, da je od naknade od koncesija u prošloj godini 
ostao višak od 418 tisuća kuna, što će se utrošiti u kapitalni projekt uređenja plaža pa me 
zanima o kojoj se plaži radi? 
 
DIJANA AŽIĆ 

Koncesije su vrlo osjetljiva tema s obzirom na to da se svima čini da su vrlo potentne 
financijske, da su atraktivne u tom pogledu da tko god se domogne koncesije da je taj uspio, 
ajmo tako reći. Zahtjev koji ste uputili odjelu se razmatra. Transparentnost je jedno od načela 
koja se pokriva u svim aspektima i granama života i posebno djelovanja javne vlasti, 
pogotovo kada ona zadire u neke dijelove privatnog djelovanja. Iz tog razloga je potrebno 
detaljno proučiti koji su podaci ti koji se smiju javno objavljivati i iz tog razloga što se ne 
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smije počiniti greška da bi se nekoga izložilo na javni uviđaj čime bi se neko javno mnijenje 
moglo formirati prema podacima koji ne bi trebali biti javno dostupni svima. To je nešto što 
sagledavamo i svakako i mi želimo i idemo u tom pravcu da bi bili što transparentniji. U 
pogledu konkretnih financijskih pitanja, molim vas, dozvolite mi da vam odgovor uputim 
pisanim putem.  
 
DUŠICA RADOJČIĆ  
Koji su to podaci koji se ne bi smjeli objavljivati budući da se radi o nositelju koncesije, 
lokaciji koncesije, vrsti koncesije, iznosu naknade? Koji su to podaci koji se prema Općoj 
uredbi o zaštiti podataka ne bi smjeli objavljivati budući da se radi o javnom novcu i javnom 
interesu. 
 
DIJANA AŽIĆ 

Svi ti ugovori i sva rješenja se radi i prikazali bi se u tabelarnom prikazu i upravo je to ovo 
što sam rekla, svaki od pojedinih tih podataka koji čine određeni aspekt se sagledava u 
odjelu. Ja u ovom trenutnu ne mogu odgovoriti točno, ne bih se upuštala u to. 
 
NOEL MIRKOVIĆ 

Postavlja pitanje za pročelnicu Ažić navodeći da je dana 9.9.2021. zatražio mailom podatke o 
poslovnim prostorima i stambenom fondu Grada Pule i do dana današnjeg te podatke nisam 
dobio. Nisam to tražio da bih ih javno objavio. Znam da kao gradski vijećnik imam uvida u 
biračke spiskove. Imam pravo uvida u sve podatke koji su dijelovi onog što Grad posjeduje. 
Zanima me zašto to do danas nisam dobio? Zanima me specifično i zašto spisak poslovnih 
prostora koji je od petka dostupan gospođi Ažić nije do današnjeg dana došao do mene. 
Rečeno mi je da će to biti u ponedjeljak, a danas je srijeda. 
 
DIJANA AŽIĆ 

Postavili ste upit, zatražili ste navedeno. Mi smo pripremili podatke posebno za stanove i 
posebno za poslovne prostore. Prema mojim uputama u ovom trenutku u odnosu na stanove, 
pripremili smo neke statističke podatke. Također, gotovo je istovjetna materija koja se odnosi 
na pitanje gospođe Dušice od malo prije. Treba dobro pročešljati i pogledati što napušta 
odjel. U jednom trenutku kad napusti odjel za to smo odgovorni mi, a odgovor može na sve 
strane "odlepršati" i ja moram biti ta koja čuva interese ne samo Grada nego i pojedinaca i 
poduzetnika. Odgovor ćete dobiti. Svakako smatram da bi bilo uputno da svako pitanje koje 
je od važnosti da ne samo vi, nego svi vijećnici, da se upućuju službenim putem, putem 
pisarnice jer na taj način se onda dodjele u rad nadležnim službama i onda se bolje može 
pratiti.  
 
NOEL MIRKOVIĆ  
Uputio bih pročelnicu da se upozna sa Poslovnikom Gradskog vijeća i pravima vijećnika. Ja 
nisam dužan postaviti nikakvo pitanje bilo kojem pročelniku ili odjelu na način da to ide 
preko pisarnice. Dovoljno je da vam postavim upit mailom, dovoljno je da dođem osobno ili 
vam osobno postavim pitanje. Dužni ste mi odgovoriti. Imam pravo uvida u biračke spiskove. 
Od mene ne trebate tajiti niti jedan podatak. Uvredljivo mi je da smatrate da bi podaci od 
mene mogli procuriti negdje van. Lijepo sam napomenuo prije da podaci trebaju meni, nisam 
ih tražio za objavu i molim da to poštujete. Mene zanima kada ću dobiti podatke? 
 
DIJANA AŽIĆ 

Ja ne znam u kojem dijelu mog odgovora ste vi našli da bih ja rekla da bi vi možebitno bili 
odgovorni za nekakvo eventualno curenje tog odgovora, tako da ja to nisam ni mislila, niti se 
to odnosilo na vas. U današnje vrijeme ima mnogo načina na koji podatak može procuriti 
slučajno ili namjerno od treće strane. Odgovor ćete dobiti. Ovo što ste rekli, u redu, 
prihvaćam da ste me poučili da je dovoljno zatražiti mailom. Ono kako sam ja navikla do 
sada i kako računam da bi možda bilo bolje u tom smislu izmijeniti Poslovnik da se uistinu 
zatraži putem pisarnice pisanim putem.  
 
NOEL MIRKOVIĆ 

Nisam zadovoljan odgovorom. 
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DUŠICA RADOJČIĆ 

Iskoristit ću priliku da upozorim sve vijećnike i vijećnice da kada zahtijevaju odgovore na 
vijećnička pitanja da onda moraju voditi računa o toj Općoj uredbi o zaštiti podataka. 
Dijeljenje podataka koji su osobne prirode nije dopušteno. Mi smo nedavno imali nekih 
primjera koji se tiču upravo te problematike, ali ja bih htjela zamoliti da zaista vodite računa. 
Imate pravo dobiti sve informacije, ali vodite računa što objavljujete na društvenim mrežama. 
U ovom slučaju ne možemo naći da li se baš mora preko pisarnice postaviti zahtjev ili ne 
mora, ali u svakom slučaju ćemo na sljedećoj sjednici svim vijećnicima dati precizan 
odgovor.  
 
IGOR BELAS 

Svjesni smo potrebe bavljenja sportom. Bavimo se rekreativno, ali postoji tu i natjecateljsko 
bavljenje sportom. Da bi se natjecateljski bavili sportom potrebna je dobra sportska 
infrastruktura. Veseli me da je pročelnica Krizmanić Marjanović najavila određena ulaganja 
jer i ja sam više puta u ovom domu izrazio ogorčenje stanjem sportske infrastrukture makar 
se kolege iz opozicije neće s time složiti. Sportska infrastruktura u Gradu Puli nije 
zadovoljavajuća i dostatna. Glede činjenice da će se ulagati u sljedećoj godini, mene izrazito 
veseli informacija koju sam dobio da se planira renovirati pomoćno nogometno igralište na 
Valkanama pa bih samo htio u ime 500 djece najmanje i njihovih roditelja i cijele javnosti 
Grada Pule od gradonačelnika dobiti barem donekle precizan odgovor kakva je dinamika 
građenja i kada misli on svečano udariti loptu na novom igralištu? 
 
FILIP ZORIČIĆ 

Sport je tema i dobro da se govori o sportu. Tema terena na Valkanama je također aktualna. 
Mišljenje nezavisne liste i moje mišljenje je da tamo treba graditi sportski i nogometni teren 
koji zadovoljava sve kriterije po europskim standardima. Mi smo već imali nekoliko izvida 
na tom prostoru. Nekakvo idejno rješenje je nacrtano. Vjerujem da ćemo uskoro prezentirati i 
glavni projekt. Mislim da tom slijede nekakve promjene što se tiče prostornog dijela no o 
tome ćemo vas izvijestiti i raspravljati o tome, međutim, naš stav je da tamo treba graditi 
teren jer je u pitanju gotovo 500 djece. Meni se također javljaju roditelji s tim pitanjem jer 
nervoza je velika u smislu da nema prostora. Taj teren koji će zadovoljiti sve kriterije biti će 
za djecu, za gotovo tri nogometna kluba, ali i za ostale slične sportove. Govorimo o terenu 
kojeg donira Hrvatski nogometni savez. To je ono što će spasiti što se tiče prostora makar na 
vanjskom dijelu veliki broj djece, a govorimo zaista o velikoj brojci. 
 
 
 
 
 
 
 
AD – 2.  USVAJANJE SKRAĆENOG ZAPISNIKA SA 5. SJEDNICE GRADSKOG  
  VIJEĆA OD 22.09.2021. GODINE 

 
 
Na skraćeni zapisnik sa 5. sjednice Gradskog vijeća nije bilo primjedbi pa predsjednica isti daje 
na glasanje te nakon glasanja utvrđuje da dva vijećnika prilikom glasanja nisu bila prisutna te 
je 

 

VIJEĆE sa 19 glasova “ZA”, bez glasova “PROTIV” i bez “SUZDRŽANIH”, usvojilo  
 

 SKRAĆENI ZAPISNIK  
 sa 5. sjednice Gradskog vijeća od 22.09.2021.  
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AD – 3. DONOŠENJE:  
3.1.  Prvih Izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture za 2021.   

godinu 
3.2. Prvih Izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture za 

2021. godinu 
3.3. Zaključka o izmjenama i dopunama Zaključka o usvajanju Programa javnih 

potreba društvenih djelatnosti Grada Pule za 2021. godinu 
3.4. Zaključka o izmjeni Zaključka o usvajanju Programa javnih potreba u kulturi  

za 2021. godinu 
 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta: 
- za točke 3.1. i 3.2. dala Dijana Ažić, pročelnica Upravnog odjela za komunalni sustav i 
upravljanje imovinom,  
- za točku 3.3. Elvira Krizmanić Marjanović, pročelnica Upravnog odjela za društvene 
djelatnosti i mlade 
- za točku 3.4. Lena Radunić, pročelnica Upravnog odjela za kulturu i razvoj civilnog 
društva. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali je Mirko Jurkić, Elena Puh Belci, Sean Soldatić, Siniša 
Gordić i Ivana Mohorović te je komentar na raspravu dala vijećnica Sanja Radolović i Elena 
Puh Belci, a dodatna pojašnjenja i odgovore na pitanja dale su pročelnice Dijana Ažić, Lena 
Radunić i Elvira Krizmanić Marjanović. Zaključnu riječ je dao gradonačelnik Filip Zoričić. 
 
Predsjednica daje na glasanje Točku 3.1. te nakon glasanja utvrđuje da je 

 
VIJEĆE sa 15 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 6 „SUZDRŽANIH“ glasova 

donijelo  
  

Prve Izmjene i dopune Programa građenja 
komunalne infrastrukture za 2021.  godinu 

 
 
Predsjednica daje na glasanje Točku 3.2. te nakon glasanja utvrđuje da je 

 
VIJEĆE sa 12 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 9 „SUZDRŽANIH“ glasova 

donijelo  
 Prve Izmjene i dopune Programa održavanja 

komunalne infrastrukture za  2021. godinu 

 
 
Predsjednica daje na glasanje Točku 3.3. te nakon glasanja utvrđuje da je 

 
VIJEĆE sa 11 glasova „ZA“, 1 glasova „PROTIV“ i 9 „SUZDRŽANIH“ glasova 

donijelo  
  

ZAKLJUČAK  
 o izmjenama i dopunama Zaključka o usvajanju Programa 

javnih potreba društvenih djelatnosti Grada Pule za 2021. godinu 
 
 
Predsjednica daje na glasanje Točku 3.4. te nakon glasanja utvrđuje da je 

 
VIJEĆE sa 11 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 10 „SUZDRŽANIH“ glasova 

donijelo  
 ZAKLJUČAK 
 o izmjeni Zaključka o usvajanju Programa 

javnih potreba u kulturi za 2021. godinu 



 

15 
 

 
 

- pauza 15 minuta, do 19:30 -  
 
 
 
AD – 4.  DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O  
  RASPODJELI REZULTATA ZA 2020. GODINU  
  
 

Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Vesna 
Sajić, pročelnica Upravnog odjela za financije i gospodarstvo. 
 
Budući da na prijedlog Odluke nije bilo primjedbi ni rasprave, predsjednica daje na glasanje 
Točku 4. te nakon glasanja utvrđuje da je 

 
VIJEĆE sa 11 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 10 „SUZDRŽANIH“ glasova 

donijelo  
 ODLUKU  
 o izmjenama i dopunama Odluke o raspodjeli rezultata za 2020. godinu 
 
  
 
AD – 5.  DONOŠENJE: 

5.1. IZMJENA I DOPUNA PRORAČUNA GRADA PULE ZA 2021. GODINU 
5.2. ODLUKE O IZMJENAMA ODLUKE O IZVRŠAVANJU PRORAČUNA 
       GRADA PULE ZA 2021. GODINU 

 

 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je objedinjeno obrazloženje o prijedlogu akta 
dala Vesna Sajić, pročelnica Upravnog odjela za financije i gospodarstvo. 
  
U raspravi u ime Kluba sudjelovao je Marin Lerotić (Klub IDS-ISU-ZELENI) i Siniša Gordić 
(SDP), a u pojedinačnoj Miha Paus, Mirko Jurkić, Jadranka Černjul, Dušica Radojčić, Igor 
Belas i Ardemio Zimolo te je dodatno objašnjenje dodao Siniša Gordić, a zaključno 
gradonačelnik Filip Zoričić. 
 
 
Predsjednica daje na glasanje Točku 5.1. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 

VIJEĆE sa 21 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo  
  

IZMJENE I DOPUNE PRORAČUNA 
Grada Pule za 2021. godinu 

 
 

Predsjednica daje na glasanje Točku 5.2. te nakon glasanja utvrđuje da je 

 
VIJEĆE sa 21 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 

donijelo  
 

 ODLUKU  
 o izmjenama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Pule za 2021. godinu 
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AD – 6. DONOŠENJE:  
6.1. ODLUKE O PRIJEDLOGU KANDIDATA ZA ČLANOVE NADZORNOG    
       ODBORA TRGOVAČKOG DRUŠTVA KAŠTIJUN D.O.O. 
6.2. ODLUKE O PRIJEDLOGU KANDIDATA ZA ČLANOVE NADZORNOG  
        ODBORA TRGOVAČKOG DRUŠTVA PULA HERCULANEA D.O.O. 

 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je objedinjeno obrazloženje o prijedlogu akta 
dao Nebojša Nikolić, predsjednik Povjerenstva za provedbu postupka javnog natječaja za 
izbor kandidatkinja i kandidata za članove nadzornih odbora. 
 
U raspravi u ime Kluba sudjelovao je Siniša Gordić (SDP), Elena Puh Belci (IDS-ISU-
ZELENI), a u pojedinačnoj Sean Soldatić, Siniša Gordić, Dušica Radojčić, Ardemio Zimolo, 
Mirko Jurkić, Noel Mirković. 
 
Budući nije bilo pitanja Predsjednica daje na glasanje Točku 6.1. te nakon glasanja utvrđuje 
da je 

 
VIJEĆE sa 11 glasova „ZA“, 10 glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 

donijelo  
 ODLUKU 
 o prijedlogu kandidata za članove Nadzornog odbora trgovačkog društva Kaštijun 

d.o.o.  (Andrej Koštomaj i Koviljka Aškić) 
 

 
Predsjednica daje na glasanje Točku 6.2. te nakon glasanja utvrđuje da je 

 
VIJEĆE sa 11 glasova „ZA“, 10 glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 

donijelo  
  

ODLUKU 

 o prijedlogu kandidata za članove Nadzornog odbora TD Pula Herculanea d.o.o. – 
(Irena Prepušt Pužar, Roberto Drandić i Tomislav Josipović) 

 
 
 

 
AD – 7. DONOŠENJE ODLUKE O PRIJEDLOGU KANDIDATKINJA I 

KANDIDATA ZA ČLANOVE UPRAVNOG VIJEĆA DJEČJEG VRTIĆA „MALI 
SVIJET“ PULA 

 

 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu dala Elvira 
Krizmanić Marjanović, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti i mlade. 
 
Budući da na prijedlog Odluke nije bilo primjedbi ni rasprave, predsjednica daje na glasanje 
Točku 7. te utvrđuje da dva vijećnika prilikom glasanja nisu bila prisutna pa se glasovanje 
ponovilo, nakon čega utvrđuje da je  
 

VIJEĆE sa 11 glasova „ZA“, 7 glasova „PROTIV“ i 2 „SUZDRŽANA“ glasa 
donijelo  
 

 ODLUKU 

 o prijedlogu kandidatkinja i kandidata za članove Upravnog vijeća Dječjeg vrtića 
„Mali svijet“ Pula 
(Kristina Alviž Rengel, Drago Marić i Nina Ciceran) 
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AD – 8. DONOŠENJE ZAKLJUČKA O UTVRĐIVANJU OSNOVNIH 
PROGRAMSKIH I FINANCIJSKIH OKVIRA ISTARSKOG NARODNOG 
KAZALIŠTA GRADSKOG KAZALIŠTA PULA ZA RAZDOBLJE 2023. - 
2026. GODINE 

 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu dala Lena Radunić, 
pročelnica Upravnog odjela za kulturu i razvoj civilnog društva 

 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovao je Miodrag Čerina te je odgovor na pitanje i dodatno 
obrazloženje dala Lena Radunić i gradonačelnik Filip Zoričić. 
 
Predsjednica daje na glasanje Točku 8. te nakon glasanja utvrđuje da je 

 
VIJEĆE sa 21 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 

donijelo  
 ZAKLJUČAK 

 o utvrđivanju osnovnih programskih i financijskih okvira Istarskog narodnog kazališta 
- Gradskog kazališta Pula za razdoblje 2023. - 2026. godine 

 
 
 
AD – 9. DONOŠENJE ODLUKE O RAZRJEŠENJU (DAVOR BALJAK) I 

IMENOVANJU (FRANE MILAT) ČLANA ODBORA ZA RAZVOJ  
 
 
Predlagatelj je Odbor za izbor i imenovanja te je obrazloženje o prijedlogu dao Dušanko 
Babić, predsjednik Odbora. 
 
Budući da na prijedlog Odluke nije bilo primjedbi ni rasprave, predsjednica daje na glasanje 
Točku 9. te nakon glasanja utvrđuje da je 

 
 VIJEĆE sa 21 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 

donijelo  
ODLUKU  

 o razrješenju Davora Baljaka i imenovanju Frane Milata za člana Odbora za razvoj 
 
 
Time je dnevni red iscrpljen te Predsjednica zaključuje 6. sjednicu Gradskog vijeća. 
Dichiaro conslusa la 6 sessione del consiglio municipale della Citta di Pola. 
 

Dovršeno u 22:02 sati 
 
KLASA:021-05/21-01/124 
URBROJ:      
Pula, 06.10.2021. 
 
 

GRADSKO VIJEĆE GRADA PULE 
 
 
 
ZAPISNIČAR        PREDSJEDNICA 
Bojana Petrović       Dušica Radojčić 
 


